
主日證道大綱
Sermon Topic 發光 - 你們是世上的鹽，世上的光

講員：Ps. Ming T. Chou（中北區）

經文：太 Matthew 5:13-16

一．發光 - 你們是世上的鹽，世上的光

Shine - Ye are the salt of the earth, Ye are the light of the world

二．真光沒有影子，真光向四面八方發光 , 不管在職場或在家裡

True light has no shadow. True light shines in all directions, no matter in the workplace or at home

三．如何發光? How to shine?

四．如果我們不能成為光或鹽，我們就毫無用處
If we lost our savour or don’t shine, we are good for nothing

五．耶穌教導我們以行為稱義? Is Jesus teaching us to be justified by works？

小組討論:

1. 什麼樣的行為是發光？為什麼要發光?

2. 我如何開始發光? 如果我嘗試了但失敗了，怎麼辦？

主日證道大綱
Sermon Topic 常在他裡面

講員：Ps. Ming T. Chou（西區)

經文：約 John 15:1-8

一．現在你們因我講給你們的道，已經乾淨了

You are already clean because of the word which I have spoken to you

二．什麼是在他裡面? 道就是神, 在他裡面就是行在他的道裡面

What is abide in Him? Word was God. To abide in Him/God is to walk in His/God’s word

三．如何接在葡萄樹上? 接在葡萄樹上就是行在神的道裡面

How to abide in the vine? To abide in Him is to keep His commandments continuously

四．神的話/道是什麼讓我們可以遵行? What is God’s word that we can walk on

五．你們要常在我裡面，我也常在你們裡面 Abide in Me, and I in you

六．常在他裡面會怎樣? What would happen if we abide in Him?

七．若不常在他裡面會怎樣? What would happen if we don’t abide in Him?

小組討論:

1. 什麼是在神裡面？

2. 如何常在葡萄樹上？

3. 常在他裡面會怎樣？若不常在他裡面會怎樣？


